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Betreft:  

FOT Huishoudelijke Ondersteuning Helmond en Peelgemeenten 
 
Notulist: Loes Kaethoven 
Datum:  12 september 2022 
Tijd:  15:00 – 16:30 
Locatie: Teams 
Voorzitter:  Gertjan Christiaanse 
Aanwezig: Caroline Engels (Savant Zorg), Dimitry Klerx (Thuiszorg Samen Verder), Edwin 
Walhout (Axxicom), Elise Voermans (Actief Zorg), Gertjan Christiaanse (GR Peelgemeenten), 
Hein Wiekart (Acteon), Marleen Rutten, Maike van Nunen (Gemeente Helmond), Michelle 
Versteegen (Land van Horne), Wil van Bussel (Poetszorg), Loes Kaethoven (Bizob) 
Afwezig: Esther Merlo (Peelgemeenten), Ariena Smulders (RinetteZorg), S. Jansen 
(Incluzio) 
  
 
 
Opening en mededelingen 

Vanuit de gemeenten en aanbieders zijn er geen mededelingen.  

Tarieven 2023 (zie bijlage) 

Dit agendapunt naar voren gehaald in verband met eerder vertrekken uit de vergadering van 

Marleen Rutten. Marleen ligt toe dat de gemeenten weer de landelijke rekentool hebben 

gebruikt voor het berekenen van het nieuwe tarief. Dit tarief is nog het concept tarief omdat het 

nog goedgekeurd moet worden door het bestuur. De vorige keer zijn de leveranciers 

geconsulteerd voor de periodiekmix. Deze keer hebben de gemeenten geen uitvraag gedaan 

maar wel gekeken naar feedback van de vorige keer. Deze feedback is meegenomen, denk aan 

zakelijke reistijd en de inzet van een flexibele schil. In de memo zijn de variabelen terug te vinden 

die de gemeenten hanteren in de rekentool.  

Dimitry Klerx: Is de periodiekmix op basis van een aanname of gebaseerd op de vorige uitvraag? 

Wat is de impact van de verhoging van het minimumloon op het tarief? 

AGENDA  
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Marleen: We willen er vanaf om elke keer de inzetmix uit te vragen omdat dit sterk verschillend 

is per aanbieder. Daarom hebben we gekozen om 0 en 1 van de onderkant af te halen en 5 van 

de bovenkant. Mocht het zo ver komen dat het minimumloon gaat stijgen dan bekijken we dit op 

dat moment.  

Hein Wiekart: De stijging van het minimumloon zal automatisch verwerkt worden in de cao’s.  

Wil van Bussel: Waarom is gekozen voor dit percentage ziekteverzuim?  

Marleen: De suggestie die vanuit de rekentool is meegegeven is overgenomen. We hanteren het 

advies vanuit de rekentool, mits er zwaarwegende redenen zijn om hiervan af te stappen.  

Hein Wiekart: Bij huishoudelijke hulp is het gemiddelde ziekteverzuim hoger dan in de rest van de 

branche. De suggestie is op basis van de gehele VVT sector. Ook is de verwachting dat dit 

percentage nog zal stijgen omdat het over een bepaalde periode is berekend.  

Verzoek van meerdere organisaties om toch te kijken naar de inzetmix. Michelle Versteegen: In 

overeenkomsten van andere gemeenten is soms opgenomen dat ze de inzetmix om de twee jaar 

uitvragen. Sanne Meeuwsen: in relatie tot de mogelijke ontwikkelingen rondom 

resultaatfinanciering is het van belang een reëel tarief te betalen. 

Marleen: De gemeenten ontvangen deze week voor woensdag 12.00 de inzetmix zodat deze 

eventueel meegenomen kunnen worden in de tariefberekening.   

Sand van zaken uitspraak CRvB en mogelijke scenario’s als gevolg uitspraak 

Gertjan: Tijdens het vorige overleg is hier al een korte toelichting over geweest. We verwachten 

dat een uitspraak over ons beleid niet positief uitpakt. Op 22 september verwachten ze een 

uitspraak door de CRvB. Het ziet er op dit moment naar uit dat de gemeente Helmond gaat 

kiezen om over te gaan op beschikken in uren1. De wethouders van de GR Peelgemeenten geven 

aan dat ze het beleid zoveel als mogelijk willen handhaven. We willen wel de ruimte geven dat als 

er een uitdrukkelijke wens van de cliënt komt, er een beschikking in uren kan worden verstrekt. 

Dus het overgrote deel resultaatgericht beschikken en een klein aantal cliënten een beschikking 

in uren. Dit zal misschien betekenen dat Helmond en de GR Peelgemeenten een andere koers 

gaan volgen. Een hoger beroep is niet meer mogelijk. De Minister geeft intussen het advies: 

wacht het wetgevingstraject af en volg in de tussentijd je beleid. Dit wetgevingstraject ligt echter 

al even stil. De vraag is waar de gemeenten rekening mee moeten houden als er wordt 

overgestapt naar beschikkingen in uren?  

 
1 De financieringsvorm en wijze van beschikken staan los van elkaar. Gebruikelijk is dat resultaatgericht 
beschikken samen gaat met resultaatfinanciering en beschikken in uren met PxQ-financiering.  
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Aanbieders vragen om wetswijzigingen af te wachten zodat er geen onnodige tijd gestoken gaat 

worden in wetswijzigingen die niet zeker door gaan. Ze willen een ruime periode voor 

implementatie omdat de omslag van resultaatgericht beschikken naar beschikkingen in uren niet 

zomaar is gemaakt.  

Wil van Bussel ziet graag een beschikking in uren en Caroline Engels juist resultaatgericht 

beschikken.  

Maike van Nunen: Er wordt ook gesproken over een combi. Dat je werkt met uren en 

resultaatfinanciering waarbij de keus bij de cliënt ligt.  

Caroline Engels: Uniformiteit zou de voorkeur hebben. Dus dat Helmond en de GR 

Peelgemeenten het zelfde gaan doen en geen combi van beiden.  

Hein Wiekart: Hij staat voor uniformiteit. Hij vindt dat beide zouden moeten bestaan maar 

rechters vinden iets anders. Er is geen uitgesproken voorkeur als er maar duidelijkheid komt.  

Sanne Meeuwsen: De helft van de gemeenten is gefinancierd van resultaatfinanciering. De wet is 

niet aangepast op de doorontwikkelingen binnen de Wmo is dit het enige waar rechters zich aan 

vast kunnen houden. Het tarief moet goed zijn bij beschikkingen in uren omdat je niet meer kunt 

uitmiddelen wat wel kan bij resultaatfinanciering.  

Elise Voermans: We kunnen met beide financieringsvormen uit de weg maar Actief Zorg staat 

meer achter resultaatfinanciering.  

Loes stuurt het document door naar de aanbieders met het verzoek om voor woensdag middag 

aanstaande een volledig gevuld format te versturen naar Marleen.  

Opmerkingen vorige verslag (zie bijlage) 

Caroline Engels: Ze komt nog terug op de afspraak met Wil van Bussel. Er zou een algemene mail 

komen als er sprake was van spoed of eventueel bij cliënten in buitengebieden. Ze zou hier graag 

aandacht voor hebben dat hier goede afspraken voor komen.  

Loes Kaethoven: Hier is het gesprek over gevoerd met Esther Merlo. De taak van Bizob is een grijs 

gebied en bij individuele casussen moeten wij de grens trekken. Esther Merlo is inhoudelijk goed 

op de hoogte en na haar vakantie zal hier nogmaals aandacht voor komen.   

Wil van Bussel: Poetszorg ziet dit ook bij andere regio’s dat het bij de kleinere dorpen lastig is 

omdat je daar ook zit met personeelstekorten. Hij zou het willen adviseren om kleinere 

dorpen/kernen op te nemen in de plaatsingsoverzichten.  
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Niet kunnen leveren van huishoudelijke ondersteuning in relatie tot personeelstekorten 

Gertjan Christiaanse: De zomerperiode is de vorige FOT ter sprake gekomen. We hadden een 

redelijk beeld dat het wel moest gaan lukken. We kregen echter regelmatig signalen dat het niet 

meer lukte, de overzichten kleurde langzaam rood. Momenteel staat er nog veel op rood en geel 

in het plaatsingsoverzicht. We moeten ook naar de toekomst gaan kijken en gaan sturen waar ze 

het in de voorbereiding van dit overleg over hebben gehad. Wie willen hier graag over 

meedenken?  

Caroline Engels: Ik  wil altijd graag meedenken. Gemeente Nuenen vraagt aanbieders momenteel 

in om bij de klanten voor te leggen of ze de tijden willen gaan halveren. Dit hebben we zojuist op 

de mail binnen gekregen. De beredenering hierachter is beter één keer in de twee of drie weken 

het hoog nodige dan sommige mensen niet.  

Sanne Meeuwsen: Wij denken ook altijd graag mee. Dit ligt in elke gemeenten waar ze werken op 

tafel. Er zijn allerlei kleine dingen die anders kunnen maar de capaciteitsproblemen gaan niet 

opgelost worden. In de zomer is de ervaring van Tzorg dat het beter is gegaan dan verwacht 

omdat er vooraf heldere communicatie met cliënten is geweest. Verwachtingen managen is 

hierin belangrijk.  

Wil van Bussel: Wij denken ook graag mee. Poetszorg heeft wel het idee dat het 

personeelsprobleem zichzelf langzaam aan het oplossen is. Ze zien meer sollicitanten maar ook 

vaak dat medewerkers meer salaris willen hebben. Prijsconcurrentie sluiten ze niet uit in de 

toekomst. Dit kan ook met andere branches te maken hebben. Ze hanteren de cao VVT.  

Elise Voermans: Actief Zorg denkt ook altijd graag mee. Gemeenten managen aan de voorkant 

verwachtingen van cliënten. Als je als gemeenten en organisaties hetzelfde verhaal hierin verteld 

dan geeft dit meer rust bij klanten.  

Loes Kaethoven: Binnen twee gemeenten hebben ze overzichten gemaakt over 

straten/postcodes met hoeveel aanbieders er actief zijn en hoeveel cliënten zij daar zorg 

verlenen. Dit zijn ze momenteel verder aan het bespreken met zorgaanbieders. Mocht hier meer 

uitkomen dan zullen ze dit delen.  

Hein Wiekart: Acteon zorgt bij het plannen dat alles op fietsafstand is en zij sturen op 

productiviteit dus hou hier rekening mee dat het bij Acteon al zeer efficiënt verloopt. Ze sluiten 

ook graag aan maar met teveel aanbieders om tafel gaan heeft weinig zin.   

Rondvraag en afsluiting 

Caroline Engels: Is het mogelijk dat het CAK zo snel factureert dat zij dit op voorhand al doen?  
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Gertjan Christiaanse: Wellicht is dit een systeemstoring van het CAK. Als er meer signalen komen 

brengen we dit bij elkaar. 


